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PROTOKÓŁ NR 34.2015 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 14 października 2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Grzegorz Gabryelski - Starosta 

2. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

3. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

4. Ferdynand Sańko  - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Mirosław Leśny  - Sekretarz Powiatu 

Remigiusz Biłous  - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Halina Pilipczuk - Naczelnik Wydziału Edukacji, Spraw Społecznych i 

 Promocji (podczas omawiania pkt 1-2) 

Bożena Adamiec - Kierownik Powiatowego Ośrodka Wsparcia „Razem 

 raźniej” w Skwierzynie (podczas omawiania pkt 3) 

Agnieszka Błajet - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skwierzynie 

 (podczas omawiania pkt 3-4)  

Elżbieta Górna - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

 w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 3-5) 

Czesław Toczyński - Dyrektor Biura Starosty 
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Posiedzenie otworzył Starosta, Pan Grzegorz Gabryelski, po czym ustalono porządek 

obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Przedstawienie przez Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawiczne-

go w Międzyrzeczu kwestii dozorowania obiektów szkolnych.  

2. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2014/2015. 

3. Omówienie możliwości połączenia Domu Pomocy Społecznej w Skwierzynie i 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie. 

4. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na realiza-

cję zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia. 

6. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwał. 

7. Bieżąca informacja na temat realizacji planu kontroli. 

8. Rozpatrzenie spraw z zakresu gospodarki nieruchomościami.  

9. Rozpatrzenie spraw z zakresu zagospodarowania i planowania przestrzennego. 

10. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

12. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 Pani Halina Pilipczuk poinformowała o nieobecności Dyrektor CKZiU w 

Międzyrzeczu z powodu wyjazdu na uroczystości do Kuratorium Oświaty w Gorzo-

wie Wlkp. Dyrektor CKZiU uznała, że w budynku szkoły przy ulicy Libelta zbędne 

jest utrzymywanie etatu stróża nocnego. Jest to jedyna placówka posiadająca obecnie 

tego typu stanowisko. Planuje jego likwidację. Starosta uznał, że polityka kadrowa 

jest kompetencją kierownika placówki.  

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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Ad. 2 

 Pani Halina Pilipczuk przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2014/2015. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 3 

 Starosta przypomniał okoliczności powstania Powiatowego Ośrodka Wspar-

cia w Skwierzynie. Ze względu na fakt, że POW jak i DPS w Skwierzynie znajdują 

się na jednej posesji od początku chciał, aby obie placówki były połączone. Ze 

względów prawnych nie było to wówczas możliwe i powstały dwa wyodrębnione 

podmioty. W chwili obecnej wprowadzona została możliwość połączenia przy za-

chowaniu odrębności lokalowej POW. Pani Elżbieta Górna uznała, że połączenie 

byłoby korzystne i pozwoliłoby na wykorzystanie obecnie nieużywanych pomiesz-

czeń Ośrodka na potrzeby DPS. Pani Agnieszka Błajet uznała, że połączenie byłoby 

dla DPS ze wszech miar korzystne, pozwoliłoby na zwiększenie liczby miejsc w 

DPS, co z kolei przyczyniłoby się do obniżenia kosztu utrzymania mieszkańca i wy-

konanie w przyszłości tak potrzebnej termomodernizacji budynku DPS, z przycho-

dów uzyskanej ze zwiększonej liczby mieszkańców. Pani Bożena Adamiec zwróciła 

uwagę, że przy przekazaniu II kondygnacji na potrzeby DPS, Ośrodek nie będzie 

spełniał standardu metrażowego, przypadającego na jednego podopiecznego, co z 

kolei wiązałoby się z koniecznością zmniejszenia liczby miejsc w placówce. Zazna-

czyła, że w chwili obecnej żadne z miejsc całodobowych nie jest wykorzystywane. 

Starosta polecił oby kierownicy jednostek wspólnie wypracowali koncepcję połącze-

nia, która będzie najbardziej korzystna dla obu jednostek. Należy również poczekać 

na stanowisko Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 4 

 Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego kon-

kursu ofert, na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieod-

płatnej pomocy prawnej. Projekt ogłoszenia wymaga drobnych zmian redakcyjnych. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały. 
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Ad. 5 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnie-

nia do składania oświadczeń woli związanych z umową najmu pomieszczeń na po-

trzeby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Międzyrzeczu. Osobne upoważ-

nienie zażądał Zakład Ubezpieczeń Społecznych, od którego PCPR będzie wynaj-

mował część pomieszczeń na III piętrze biurowca Starostwa Powiatowego w Mię-

dzyrzeczu. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 94.2015. 

Ad. 6 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w 

budżecie na 2015 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 95.2015. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie cofnięcia 

upoważnienia. Sprawa dotyczy do upoważnienia dyrektorów szkół do dokonywania 

przesunięć w budżecie. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 95.2015. 

 Skarbnik przedstawił informację o zapotrzebowaniu środków na wydatki jed-

nostek organizacyjnych Powiatu na IV kwartał 2015 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił pismo Gminy Międzyrzecz w sprawie ujęcia w budżecie 

Powiatu na 2016 r. kwoty dotacji dla Gminy Międzyrzecz na wykonanie miejscowe-

go planu zagospodarowania przestrzennego w Bobowicku. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionym pismem. 

 Skarbnik przedstawił informację Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w Mię-

dzyrzeczu w sprawie spłaty raty kapitałowej kredytu poręczonego przez Powiat Mię-

dzyrzecki. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Skarbnik przedstawił projekt pisma do Banku Gospodarstwa Krajowego o 

zmianę harmonogramu spłaty kredytu, poprzez nadpłatę kredytu w grudniu 2015 r. i 
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jej rozliczenie w okresie styczeń – czerwiec 2016 r. Do wniosku należy przygotować 

propozycję harmonogramu spłaty.  

 Zarząd zapoznał się z projektem wniosku do BGK. Jego wystosowanie nastą-

pi na następnym posiedzeniu. 

 Skarbnik przedstawił wniosek Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Ro-

dzinie w Międzyrzeczu w sprawie zmian w planie finansowym Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Międzyrzeczu w zakresie środków PFRON. 

 Zarząd pozytywnie zaakceptował wniosek. 

 Skarbnik przedstawił wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej w Międzyrzeczu 

o odprowadzenie odsetek bankowych od dotacji przekazanej przez Powiat w wyso-

kości 44,17 zł na rachunek dochodów WTZ bez konieczności ich zwrotu do budżetu 

Powiatu. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Skarbnik przedstawił wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Jasień-

cu w sprawie przekazania 14.800 zł na przemurowanie kominów wentylacyjnych w 

budynku administracyjno – żywieniowym. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Starosta przedstawił wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Skwie-

rzynie w sprawie wyrażenia zgody na zakup pralnicy ze środków pierwotnie zabez-

pieczonych na wkład własny do zakupu samochodu ze środków PFRON. Zapropo-

nował przekazanie środków na zakup pralnicy w 2016 r. 

 Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek i zadeklarował przekazanie środków 

na zakup pralnicy w 2016 r. 

 Starosta przedstawił wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Rokitnie 

Nr 38 w sprawie dofinansowania w wysokości 17 tys. zł zakupu nowej windy towa-

rowej na potrzeby Domu. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Starosta przedstawił wyjaśnienia Posadowskiego Towarzystwa Jeździeckiego 

do rozliczenia dotacji na realizację zadania publicznego pod nazwą „Otwarte mi-

strzostwa powiatu w skokach przez przeszkody” 
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 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Skarbnik przedstawił rozliczenie dwóch dotacji: dla Międzyrzeckiego Stowa-

rzyszenia SZANSA oraz dla CKZ Gorzów Wlkp., za kształcenie uczniów klas wie-

lozawodowych. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionymi sprawozdaniami. 

 Starosta poinformował o podpisaniu przez Gminę Międzyrzecz porozumienia 

z pięcioma Gminami Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie wspólnego sfinansowania 

zakupu karetki pogotowia na potrzeby Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w Mię-

dzyrzeczu. Gmina Międzyrzecz podpisała również umowę o pomocy finansowej w 

sprawie przekazania dotacji w wysokości 13.750 zł na zakup przedmiotowej karetki. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 7 

 Starosta przedstawił wystąpienie pokontrolne wraz z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Domu Pomocz Społecznej w Skwierzynie. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 8 

 Starosta przedstawił wniosek do Burmistrza Trzciela o wycięcie drzew w 

Trzcielu. Sprawa dotyczy drogi wewnętrznej, na której ma zostać wybudowany wo-

dociąg w ramach uzbrojenia terenu w Trzcielu, dla którego sporządzony został miej-

scowy plan zagospodarowania przestrzennego. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją i wystosował przedstawiony 

wniosek. 

Ad. 9 

 Pan Czesław Toczyński omówił rozmowy z Gminą Międzyrzecz na temat 

planu zagospodarowania przestrzennego w Bobowicku. Przedstawił projekt planu 

oraz ustalenia w sprawie przekazania Gminie Międzyrzecz części z planowanych 

działek budowlanych. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił informację Członka Zarządu Wojewódz-

twa Lubuskiego o planowanej na 20 października 2015 r. konferencji opiniującej 
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„wstępną wersję obszarów funkcjonalnych”, będącej jednym z etapów opracowania 

planu zagospodarowania przestrzennego województwa lubuskiego. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 10 

 Sekretarz poinformował o podpisaniu przez Powiat umowy na zakup energii 

elektrycznej w ramach Gorzowskiej Grupy Zakupowej. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 11 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 33.2015 z dnia 30 września 2015 r.  

Ad. 12 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia Zarządu Powiatu ustalono na 20 października 

2015 r. o godzinie 1330 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu.  
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


